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ΘΕΜΑ: Πρόγραμμα Ενίσχυσης Περιφερειακού Τύπου 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ 

Σε συνέχεια προφορικής ενημέρωσης, θέτουμε υπόψη σας το πάγιο αίτημα του Συνδέσμου μας 

(αλλά και ολόκληρου του κλάδου) για την υλοποίηση επιτέλους του Προγράμματος Οικονομικής 

Ενίσχυσης  του  Περιφερειακού  Τύπου.  Ουσιαστικά  πρόκειται  για  «Πρόγραμμα  Διάσωσης»  του 

Περιφερειακού Τύπου του οποίου η βιωσιμότητα απειλείται άμεσα!  

Θυμίζουμε ότι το Πρόγραμμα εκκρεμεί ήδη από το 2019 και υπάρχουν ψηφισμένοι νόμοι, αλλά 

και ΚΥΑ, που επιβάλλουν την υλοποίησή του που όμως μέχρι σήμερα δεν έχουν εφαρμοστεί. 

Το πρόγραμμα αυτό πρέπει να έχει κατά τη γνώμη του ΣΗΠΕ, τα εξής βασικά χαρακτηριστικά:  

Ύψος και διάρκεια: Συνολικό ύψος 20.000.000 ευρώ κατανεμημένο σε βάθος 4ετίας (5.000.000 Χ 

4 έτη) 

Δικαιούχοι: Αποκλειστικά επιχειρήσεις ημερήσιου και εβδομαδιαίου περιφερειακού τύπου.  

Προϋπόθεση:  Η  ένταξη  στο  Μητρώο  Περιφερειακού  Τύπου  παρά  τις  ενστάσεις  μας  για  την 

ελαστικότητα των κριτήριων αυτής της ένταξης. 

Κριτήριο  κατανομής:  Η  κατανομή  της  ενίσχυσης  δεν  πρέπει  επ’  ουδενί  να  είναι  οριζόντια,  στη 

γνωστή λογική «από λίγα σε όλους» αλλά να είναι στοχευμένη. Το αποκλειστικό κριτήριο πρέπει 

να  είναι  ο  αριθμός  των  εργαζομένων  κάθε  επιχείρησης,  πλήρους  απασχόλησης  ή 

ημιαπασχόλησης με βάση τις Ετήσιες Μονάδες Εργασίας.  

Ακολουθεί ένα σύντομο ιστορικό της υπόθεσης  

Αρχικά, επί ΣΥΡΙΖΑ ψηφίστηκε ο   Ν4609/19 άρθρο 51 με τον οποίο θεσμοθετούνται για πρώτη φορά τα 

Προγράμματα Ενίσχυσης των πανελλαδικών και περιφερειακών εφημερίδων.  

Κατ' εξουσιοδότηση του νόμου αυτού εκδόθηκαν δύο   ΚΥΑ που υλοποιούσαν την ενίσχυση αυτή: Η ΚΥΑ 

78/6‐5‐19  για  τις  περιφερειακές  εφημερίδες  και  η  ΚΥΑ  107/18‐6‐19  για  τις  πανελλαδικές.  Όμως  δεν 

υλοποιήθηκαν  αυτές οι ΚΥΑ και στο μεταξύ επήλθε κυβερνητική μεταβολή. 



 

Η  νέα  κυβέρνηση  της  Ν.Δ  αποφάσισε  να  προχωρήσει  πρώτα  την  υλοποίηση  της  ενίσχυσης  των 

πανελλαδικών εφημερίδων (αφού η ΚΥΑ που αφορούσε τις πανελλαδικές  στο μεταξύ τροποποιήθηκε με 

τις ΚΥΑ Ε/182/19‐9‐19 και Ε/229/15‐10‐19) και με την ΚΥΑ Ε/237/29‐10‐19 αποφασίστηκε να μοιραστούν 

7.500.000 στις πανελλαδικές εφημερίδες. 

Με την ΚΥΑ 338/12‐12‐19 (λίστα «Πέτσα») μοιράζονται τα πρώτα 6.700.000 στις πανελλαδικές εφημερίδες 

και  ακολούθησε  η  γνωστή  αναστάτωση  λόγω  ένταξης  εφημερίδων  όπως  π.χ.  το  ΜΑΚΕΛΕΙΟ  κ.λπ.,  με 

συνέπεια  να  ανακληθεί  όχι  μόνο  η  ΚΥΑ  που  αφορούσε  τις  πανελλαδικές,  αλλά  και  αυτή  των 

περιφερειακών που δεν έφταιγαν σε τίποτα, καθώς τέτοια φαινόμενα δεν υπάρχουν στον περιφερειακό 

τύπο! 

Αυτό  έγινε  με  το  άρθρο  86  του  Ν4779/21  ο  οποίος  και  ισχύει  σήμερα. Με  αυτόν  επαναλαμβάνεται  η 

θεσμοθέτηση  της  ενίσχυσης,  απλώς  προστίθεται  μια  γνωμοδοτική  επιτροπή  κλπ.  Όμως  αυτό  το  άρθρο 

επέτρεψε την παρέκβαση από την αρχική φιλοσοφία του Προγράμματος που ήταν η άμεση και απευθείας 

ενίσχυση  της  ρευστότητας  των  επιχειρήσεων  τύπου,  καθώς  επέτρεψε  να  θεωρηθεί  ως  «Πρόγραμμα 

Ενίσχυσης» και η κάλυψη του 2% για τον ΕΔΟΕΑΠ, που στην ουσία αποτελεί πρόγραμμα ενίσχυσης του 

ΕΔΟΕΑΠ και όχι των εφημερίδων! 

Όμως ο Ν4779/21, άρθρο 86 που θεσμοθετεί τα Προγράμματα Οικονομικής Ενίσχυσης εξακολουθεί να 

ισχύει. Γι’ αυτό ζητάμε απλώς να ενεργοποιηθεί (με αύξηση του διατιθέμενου ποσού στα 20 εκατ. ) η ΚΥΑ 

78/19  που  ήταν  ΣΩΤΗΡΙΑ  καθώς  μοίραζε  16.000.000  (σε  4  χρόνια)  με  αποκλειστικό  κριτήριο  τις  θέσεις 

εργασίας! Ό,τι καλύτερο έχει υπάρξει τα τελευταία 20 χρόνια για τον περιφερειακό τύπο! 

Με εκτίμηση 

Ο Πρόεδρος  Ο Γεν. Γραμματέας 

Γιώργος Μιχαλόπουλος  Γιάννης Κουτσολιόντος 

 


